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PROTOKOLL nr 9 2023 

Styrelsemöte  

Via Teams 

2023-11-08, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Jan-Olov Nyman, Putte Gilberg  

och Karina Nilsson 

Övriga: Lars-Åke Persson, Marie Lundh 

 

§ 95  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

 

§ 96  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 97  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 8 verksamhetsår 2023. 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

 

§ 98  Kvarstående arbeten 

- Julbord, några dagar kvar till sista anmälningsdag. Vi kör på ändå även om vi blir få.  

- Lots, Karina fixar att Jan-Olov får behörigheten att lägga in miljöcertifikaten.  

 

§ 99  Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Allt ser bra ut. Bra ekonomi. Fakturorna på 

medlemsavgiften är utskickade. Susanne har blivit kontaktad av en klubb att de ska lägga ner 

sin verksamhet och de undrade om att måste betala sin avgift. Vi avvaktar till att vi får ett 

utträde från SBF.  

Susanne har börjat få fakturor från NeH på kläder. Det är en del att reda ut.  

 

§ 100  Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna.  

 

§ 101  Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapporter från SGA och Rådgivare   

Rally, Lars-Åke: Bra med anmälningar till utbildningen. 22 st till tekniker och 32 st till 

tävlingsledning. Rallyforum i Gävle första helgen i december. FM reglementet ses över och 

kommer att tas upp på rallyforumet.  
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RB, Martin: En hel del protester på Riksmästerskapet i Malmö. Man fick ändra vinnaren. 

Utskottet har startat en utredning. Det kommer att bli ett par tävlingar i vinter i distriktet. 

  

Enkel bilsport, Marie: Det händer inte så mycket i den här sportgrenen. SMK Söderhamn har 

sökt tävling för uthållighetstävling i 6 timmar, den 17 februari.  

Folkrace, Putte: Sista tävlingen i distriktet var i lördags i Borlänge. Jobbar på att göra en 

utbildning i mars/april. I år har det varit många duktiga förare i distriktet.  

Ungdomsklubben är på gång och de försöker rekrytera flera. Deras mål för 2024 är att ha en 

träff för ungdomar varje kvartal. De efterfrågar en budget. Wilma Andersson vill bli med i vår 

ungdomsgrupp, vilket vi tycker är jättebra.  

 

§ 102  Miljö 
Det är lugnt. Inget att rapportera. Utbildningen ställdes in på grund av för få anmälningar.  

Efter årsskiftet kommer det ut en ny blankett för att söka sitt miljötillstånd. Planerar in en ny 

utbildning i januari.  

 

§ 103  Utbildning 

Se ovan 
 

§ 104  Övrigt 
Lägger ut info på hemsidan om att avierna för medlemsavgifterna har gått ut. Om man ej fått 

sin faktura, ska klubben höra av sig till Susanne.  

RFs krav på inloggning med Freja. Detta är ett problem för de som inte kan skaffa Freja.  

§ 105  Nästa möte 
Styrelsemöte enligt planering den 9/12, kl. 15.00 och julbord kl. 18.00.  

§ 106  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 


